
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Vanvikan 
Dato: 12.10.2020 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo Leder  
Jette Nyeng Nestleder  
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Thea Remso Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Victoria Berget Medlem  
Vida Lund Medlem  
Lone Sandvik Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Kasper Farbu Ramdal Medlem  
Hanne Sørli Medlem  

 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 
Hilde Anhanger Karlsen Helse- og omsorgssjef 
Erik Jakobsen Oppvekstsjef 

 
 
Gjennomgang fra elevrådene 

Mælan: Kjøpt skoskjei og baller til alle klassetrinn 

Vanvikan: Volleyballnett ute, sandvolleyball 

Stadsbygd skole: Har ikke hatt elevrådsmøte, men møte mellom medlemmene. Har arrangert 
turdag med div. Aktiviteter. Deltatt på OD-seminar, skal ha IU. 

Testmann Minne: Har ikke hatt elevrådsmøte. Har satt opp skur. 

Åsly: Har diskutert skolestruktur, sendt høringssvar til kommunen. 

Johan Bojer avd. Rissa: Har hatt møte, dårlig oppmøte. Ønsker samarbeid med u-råd. Skal 
delta på OD-dagen. Skal ha skolegensere. 

Johan Bojer avd. Leksvik: Skal ha IU og/eller OD-dag. Har begynt på årsplan. Skal søke EO-
fondet. 



Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 9/20 Vi forbereder oss til kommunestyret  
DR 10/20 Helse og omsorgssjef kommer for å orientere om totalplanen  
DR 11/20 Erik Jakobsen kommer for å informere om totalplanen  

 
 

DR 9/20 Vi forbereder oss til kommunestyret 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.10.2020  
 
 
Viktig å spesifisere at vi ikke er kapable til å representere alle barn og unge i Indre Fosen 
kommune 

 

Ulike medlemmers mening: 

-Dagtilbud og avlastning for barn i kommunen 

-Universell utforming ved nybygg/rehabilitering 

-Sosiale aktiviteter for eldre 

-Personlige rom, eldresenter 

-Kollektivtilbud 

-Styrke skolehelsetjenesten (!!!), anonymisere tilbudet 

-Mot nedleggelse av Mælan Ungdomsskole 

-Skadelig med for store skoler 

-Ikke bærekraftig å ha dagens struktur 

-Uholdbar busstur fra Stjørna til Rissa 

-For å flytte Vanvik og Stadsbygd u-skole til Åsly 

 
 
 
 
 

DR 10/20 Helse og omsorgssjef kommer for å orientere om totalplanen 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.10.2020  
 
Drøftingstema: Hilde Anhanger Karlsen ønsker i forbindelse med totalplanen å oppdatere oss 
om helse- og omsorgsplanen. 

-befolkningsvekst 80+ fram mot 2004 

-begrensete ressurser 

-effektive og forebyggende tiltak 

-lavere tiltak/heldøgns omsorg 



-sykehjem/HDO 

 
 
 

DR 11/20 Erik Jakobsen kommer for å informere om totalplanen 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.10.2020  
 
 
Drøftingstema: Oppvekstsjef, Erik Jakobsen kommer for å oppdatere ungdommen om arbeidet 
med totalplanen og oppvekstplan. 

-nedgang i barnetallet de siste 10 årene 

-reduksjonen er ventet å øke ytterligere i årene som kommer 

-økonomi/kvalitet 

-kompetanseløft 

-ostehøvel/struktur 

-PPT, skolehelsetjenesten, barnverntjeneste, psykisk helse og rus, legetjeneste, fysio -og 
ergoterapitjeneste 

 
 
 


